## Invitation

November 1st, 2017, 1:30 - 6:00 pm

Mineral Exploration and Mining in Greenland (Beijing)

## 激请函

2017年11月1日 下午1:30-下午6:00

格陵兰矿产开发以及矿产资源推介会(北京)









Chariman: Deputy Minister for Mineral Resources Mr. Jørgen Hammeken-Holm 主席:约尔延哈梅肯-霍尔姆先生,格陵兰矿产资源部副部长

01:30	Guest arrival and registration
	宾 <b>客抵达</b> , 办 <b>理签到</b>
02:00	Opening and Welcome by Minister for Mineral Resources Mr. Múte B. Egede
	欢 <b>迎仪式—格陵</b> 兰矿产资 <b>源部部长穆埃特·埃格德先生</b>
02:05	Organisation of the Ministry of Mineral Resources and licence terms in
	Greenland by the Ministry of Mineral Resources
	格陵兰矿产资源部组织结构,以及格陵兰的矿业许可政策—格陵兰矿产资源部
02:20	Mineral potential in Greenland and Data by the Ministry of Mineral Resources
	<b>格陵</b> 兰矿产资 <b>源的前景与数据—格陵</b> 兰矿产资 <b>源部</b>
02:40	Infrastructure in Greenland as seen from an exploration company's point of view
	by North American Nickel Inc.
	勘测公司眼中的格陵兰基础建设—North American Nickel Inc.公司
02:55	Doing Business in Greenland by Xploration Services Greenland ApS
	在格陵兰的商业运作—Xploration Services Greenland ApS 公司
03:15	Coffee break <b>茶歇</b>
03:35	Company presentations by Chinese companies with interests in Greenland
	对 <b>格陵</b> 兰矿产资 <b>源有兴趣的中方公司的企业介</b> 绍
04:05	Exploration company and project presentations by international companies
	operating in Greenland
	其他国家勘测公司在格陵兰的经验及项目分享
05:15	Concluding remarks by Minister Mr. Múte B. Egede
	总结 <b>致词 —格陵</b> 兰矿产资 <b>源部部长穆埃特·埃格德先生</b>
05:20	Reception

**Event Address:** 

Royal Danish Embassy 1 Dong Wu Jie, San Li Tun, 100600 Beijing

NAALAKKERSUISUT
GOVERNMENT OF GREENLAND



招待自由交流

丹麦王国驻华大使馆,东五街1号,三里屯,100600北京

